
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 2021-05-06

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #1
Torsdag 6 maj, 17:17
å Zoom

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Dagens möte öppnas av ordförande Tarik Rezagic klockan 17:19

1.2 Val av mötesordförande

Ordförande Tarik Rezagic nominerar sig själv till mötesordförande.

Mötet väljer Tarik Rezagic till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Ordförande Tarik nominerar sittande sekreterare David Nissolle till mötes-
sekreterare. David godtar nomineringen.

Mötet väljer David Nissolle till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Tarik Rezagic
Andrea Horsma
Daniel Karlström
David Nissolle
Johanna Jacobsson
Nathalie Wehlin
Julia Osswald
Desirée Sundberg

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

Justeras:

Nathalie Wehlin

1 Justeras:

Desirée Sundberg



Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 2021-05-06

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Nathalie Wehlin och Desirée Sundberg ställer upp som justeringspersoner.

Mötet väljer Nathalie Wehlin och Desirée Sundberg till justeringspersoner.

Ordförande Tarik föreslår att sätta justeringsdatum till två veckor efter mö-
tesdatumet.

Mötet fastslår 21 maj som justeringsdatum

2 Föregående protokoll

Inget föregående protokoll

3 Uppdateringar & Månadsrapporter

Ordförande Tarik Rezagic berättar att styrelsen haft överlämning med det
föregående styret och att man har kommit igång med styrelsearbetet. Han
nämner även att de som ännu inte fått tillgång till sin funktionärsmail kom-
mer att få det nästkommande dag, den 7 maj.

Vice Ordförande Andrea Horsma berättar att hon har skapat en PNS-grupp
för verksamhetsåret på facebook.

4 Diskussionspunkter

4.1 Firmatecknare

Mötet föreslår att välja Ordförande Tarik Rezagic, 981218-4118, och Kassör
Daniel Karlström, 000415-8697, att teckna föreningens firma var för sig. Mö-
tet går till val och väljer

att Tarik Rezagic och Daniel Karlström är, var för sig, firmatecknare
för verksamhetsåret 2021/2022.

Justeras:

Nathalie Wehlin

2 Justeras:

Desirée Sundberg
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4.2 Arbetsformat

Ordförande Tarik Rezagic tar ordet och berättar att han tycker att styrelsen
ska bära sina bördor gemensamt och att ingen ska behöva känna sig ensam
på sin post. Vice Ordförande Andrea Horsma föreslår en gemensam drive-
mapp där man kan ta del av vad folk arbetar på och agera understöd till
varandra. Ledamot Nathalie Wehlin föreslår att skapa en intern kalender för
att enkelt kunna navigera och skriva in olika viktiga datum som ett verktyg
för att koordinera med varandra och hålla koll.

4.3 Styrelsekläder

Ordförande Tarik Rezagic berättar att denna uppgift brukar falla på leda-
möterna. Ledamöterna Nathalie Wehlin och Julia Osswald tar med glädje
på sig ansvaret för detta uppdrag. Kavajer, t-shirts, tjocktröjor samt även
kanske buckethats föreslås.

4.4 JML-ansvarig

Båda ledamöterna har sedan tidigare bestämt sig för att dela på JML-
ansvaret. Detta mottas väl av mötet. Mötet väljer således

att tillsätta både Nathalie Wehlin och Julia Osswald som JML-ansvariga
för verksamhetsåret 2021/2022.

4.5 Maj-SM

Ett datum för mötet diskuteras och mötet beslutar sig för att hålla Maj-
SM den 24 maj på Zoom. Ordförande Tarik Rezagic berättar om planen
för mötet. Bland annat ska budgeten klubbas och överblivna poster väljas.
Dagordning till mötet är på gång.

4.6 Budget

Kassör Daniel Karlström redovisar en preliminär budget för mötet. Den kan
komma att ändras då han inte haft budgetmöte med alla i PNS ännu. Mötet
diskuterar allmänt några punkter i budgeten för att få större klarhet i vad
somliga utgifter faktiskt går till.

4.7 Något för ettan

Mötet diskuterar de planer som finns för att engagera den kommande ettan.
Ettans guide ska fortsätta och man beklagar att ettans lunch inte blev av i
fjol. Vice Ordförande Andrea Horsma föreslår ett PNS event för ettan under
eller precis efter mottagningen. Detta skulle ge en möjlighet att visa upp lite
vad sektionen har att erbjuda och ge lite klarhet kring sektionslivet. Exem-
pelvis en pub/mingel där det finns möjlighet att få prata med medlemmarna
i PNS. Mötet ställer sig mycket positivt till att arrangera ett event av den

Justeras:

Nathalie Wehlin

3 Justeras:

Desirée Sundberg
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sorten och även möjligheten för fler dylika events diskuteras men detaljer får
vänta till ett senare tillfälle.

4.8 Måla styrelseskåpet

Ledamöterna Nathalie Wehlin och Julia Osswald tar ordet. Nathalie berättar
att de tänkt på hur man kan marknadsföra medtek ytterligare. Styrelseskåpet
i tolvan syns tydligt för förbipasserande men är föga utsmyckad, här finns
en möjlighet att exempelvis måla medtek loggan. Mötet diskuterar detta
och ställer sig positivt till det. På tal om skåpet berättar Ordförande Tarik
Rezagic att vi bör se till att alla i styrelsen får tillgång till det samt till funq.

4.9 Teambuilding

Ordförande Tarik Rezagic proklamerar att detta är en punkt som ligger
väldigt nära hans hjärta. Tidigare år blev det ingen officiell teambuilding då
det inte kändes säkert eller ansvarsfullt men med kommande vaccinationer
kanske man kan hoppas på att få ihop något i höst. Flera förslag skickas runt
och mötet beslutar att bestämma något mer konkret vid ett senare tillfälle
internt i chatten.

4.10 Bogesund

Ordförande Tarik Rezagic berättar att styrelsen ska hålla i station på Bo-
gesund tillsammans med elektrostyret. Idéer kan spånas vidare på i chatten,
vikten av att börja gå igenom det tidigt betonas då det annars lätt kan bli
bristfälligt.

4.11 Verksamhetsplan

Mötet diskuterar hur årets verksamhetsplan ska utformas. Ordförande Tarik
Rezagic berättar att han planerar att behålla mycket av föregående verksam-
hetsplanen, då man inte riktigt lyckades genomföra så mycket av det som
planerades i fjol. Det som lades till i fjol handlade främst om att engagera
ettan och att synas mer som sektion och styrelse. En linje som Tarik tycker
att vi bör jobba vidare på.
Kommunikationsansvarig Johanna Jacobsson frågar om det står något angå-
ende alumniverksamhet i planen. Mötet diskuterar då alumniverksamheten
i sin helhet. Flera möjligheter till evenemang diskuteras. I fjol höll man i två
alumni evenemang, något som Ordförande Tarik Rezagic menar att vi bör
fortsätta med.

4.12 Kanslifrukost

Mötet diskuterar möjligheten att återinföra en så kallad kanslifrukost där
styrelsen då och då äter frukost med kansliet och pratar lite allmänt om
läget. Denna idé mottas väl av mötet.

Justeras:

Nathalie Wehlin

4 Justeras:

Desirée Sundberg
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5 Övriga frågor

Ledamot Nathalie Wehlin tar upp att man borde prata med källargillet om
att sälja exempelvis tygpåsar eller vattenflaskor med medtek loggan.
Mötet diskuterar sedan allmänt överlämningen av roller på discord servern,
bland annat vilka som ska ta rollen som admin.

Vice Ordförande Andrea Horsma berättar att det är lite hektiskt denna
månad men att ett PNS-möte ska styras ihop, där datumet kan diskuteras
senare i den interna chatten.

Kassör Daniel Karlström nämner att vi måste börja lägga undan pengar för
sektionens 15-års jubileum.

6 Nästkommande möte

Datumet för nästkommande möte bestäms vid ett senare tillfälle via den
interna chatten.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Tarik Rezagic avslutar mötet klockan 19:13.

Vid protokollet Justeras

David Nissolle
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Tarik Rezagic
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Nathalie Wehlin

5 Justeras:

Desirée Sundberg
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